N-VA Duffel
	Drie duurzame Duffelse deelwagens
Vanaf 1 april stelt onze gemeente 3 elektrische deelwagens ter beschikking van de Duffelaars. Schepen van Milieu en Natuur Isabel Glorie is zeer blij met de komst van de elektrische deelwagens: “Een deelwagen kan tot wel tien particuliere wagens vervangen en zorgt voor minder CO2 uitstoot. We zetten zo opnieuw een stap in de goede richting voor het behalen van onze klimaatdoelstellingen."&nbsp;...
	Sofie Joosen opnieuw lijsttrekker
Onze nieuwjaarsreceptie was opnieuw een gigantisch succes. In een overvolle Cinema Plaza kregen bijna 300 bezoekers een primeur van voorzitter Walter Sels. Hij maakte immers de top-3 en de lijstduwer bekend voor de gemeenteraadsverkiezingen in oktober. Burgemeester Sofie Joosen zal de lijst opnieuw trekken. Schepenen Dirk Broes en Isabel Glorie vervolledigen de top-3. Voormalig burgemeester Marc...
	Gerrit Goovaerts kiest voor de N-VA!
We zijn als afdeling ontzettend blij en fier dat we de komst van Gerrit Goovaerts mogen aankondigen. Met twee verkiezingen dit jaar zijn we volop bezig om een zo sterk mogelijk team samen te stellen, zowel voor de nationale als de lokale verkiezingen. We hebben ons alvast versterkt met voormalig Duffels verzekeringsagent Gerrit Goovaerts (55). ‘Ik wou na mijn actieve carrière in de...
	Hotdogs tegen de kou
Tijdens de wintermaanden organiseren we al enkele jaren een actie om de Duffelaars wat gezelligheid en warmte te bieden. Na smoutebollen en wafeltjes de voorbije edities werden de inwoners gisteren getrakteerd op hotdogs. ‘De afgelopen weken was het grijs en grauw weer en dan blijven heel wat mensen binnen. Met deze actie proberen we de Duffelaar buiten te krijgen en slaan we een babbeltje met...
	Duffel gaat Vlaams, nationaal en Europees!
Voor de komende Vlaamse, federale en Europese verkiezingen in juni vaardigt onze afdeling een stevige delegatie af. Op elke lijst zal je kunnen stemmen op een Duffelse kandidaat van de N-VA. Burgemeester Sofie Joosen staat op de zesde plaats op de Vlaamse lijst. Gemeenteraadslid Kristoff Van Genechten kan je vinden op plaats 6 bij de opvolgers voor de federale kamer en ook Svetlana Nikolayonok...
	Sterrenregister mogelijk maken
‘Ouders van stilgeboren kinderen, waarvan de zwangerschap minder dan 140 dagen duurde, kunnen het heengaan van hun kind op geen enkele manier aangeven. Het openen van een sterrenregister zou hieraan tegemoet kunnen komen’, zegt N-VA-gemeenteraadslid en initiatiefnemer Kristoff Van Genechten (N-VA).‘Wanneer een kind vroegtijdig tijdens de zwangerschap komt te sterven heb je als ouder geen...
	Speelplaats wordt speeloase
Tijdens de gemeenteraad van 20 november werd de volgende stap gezet voor het omtoveren van de oude speelplaats van basisschool 't Kompas naar een nieuwe avontuurlijk groene speeloase. Agentschap Natuur en Bos keurde een subsidie van 150.000 euro goed voor het project. Met deze subsidie zal een grote groene avonturenspeelruimte gecreëerd worden.De speelplaats is momenteel een klassieke stenen plek...
	Wijkbezoeken &#039;Vertel het ons!&#039;
Als volkspartij weten we graag wat er leeft en beweegt bij onze Duffelaars. We staan als lokale afdeling altijd open voor een gesprek en/of opmerkingen. Onze leden krijgen hiervoor geregeld de gelegenheid op de verschillende activiteiten die we organiseren. Maar we willen ook alle andere Duffelaars graag horen. Daarom trekken we de komende weken naar 8 verschillende Duffelse wijken. Gisteren vond...
	Bezoekdag kasteelruïne Ter Elst
Onze partij draagt zorg voor het Duffelse erfgoed. Denk maar aan het Spoorwegfort en Cinema Plaza. Momenteel werken we in samenwerking met Stichting Kempens Landschap aan de restauratie van kasteelruïne Ter Elst. Het dossier werd door het agentschap Onroerend Erfgoed goedgekeurd en er werd een premie toegekend van 525.000 euro. De toekomst van kasteelruïne Ter Elst is daarmee verzekerd. 'We...
	We bouwen de schuld verder af
Op de gemeenteraad van maandag 26 juni lag de jaarrekening 2022 aan de raadsleden voor. Ondanks stijgende energie-en loonkosten kunnen we opnieuw positieve cijfers voorleggen.Het lokaal bestuur geeft in de energiecrisis het goede voorbeeld en bespaart met een aantal doordachte maatregelen fiks op de energiekosten. Zo werd de temperatuur in de gebouwen een graadje lager gezet, werden lichtsensoren...
	Plannen nieuwe fuifzaal klaar
Vanaf de zomer van 2024 zullen Duffelse jongeren zich met hun vrienden kunnen uitleven op fuiven in een gloednieuwe fuifzaal op domein De Pollepel. We vinden het belangrijk dat jongeren zich goed voelen in hun vel. Bewegen en afspreken met vrienden kan hiertoe bijdragen. Dit kan op de vele sportclubs in onze gemeente maar ook bijvoorbeeld tijdens een lokale fuif. We zijn dan ook zeer blij dat we...
	Bodycams voor onze politiediensten
Onze partij zet al lang in op het welzijn en de veiligheid van onze politiemensen. De politiezone&nbsp;BoDuKaP kocht recent dan ook 16 bodycams aan voor haar mensen op het terrein. Wetenschappelijk onderzoek en ervaringen in andere politiezones leren dat het aankondigen van het gebruik van de camera een kalmerend effect kan hebben op een gespannen situatie. We hopen dan ook dat deze bodycams...
	Nieuwe wandellus
Vandaag opende onze schepen van Milieu en Natuur Isabel Glorie, samen met&nbsp;Rudy Bruylandts, directeur van Jeugdzorg Ter Elst en Ludo Bakkovens en Peter Geschier van Natuurpunt de nieuwe wandellus ‘Langs Mosterdpot en Goorbosbeek’.&nbsp;Met deze lus van 7,5 km bieden we een mooie, gevarieerde route doorheen het natuurgebied aan. In het najaar zal er nog een tweede lus worden geopend....
	S-bocht Netedijk heraangelegd
Vandaag zijn de werken gestart aan de S-bocht tussen de Gemeentestraat en het G. Vander Lindenplein. Net jaagpad langs de Netedijk wordt veelvuldig gebruikt door fietsers en voetgangers. We maken dit gedeelte van het jaagpad nu veiliger. De werken zullen nog voor de zomervakantie afgerond zijn.Tijdens de werken zal de bestaande verharding over een lengte van ongeveer 60 meter worden vervangen....
	Lokaal winkelen stimuleren
De noodzakelijke werken aan de Hondiuslaan zijn nu enkele weken aan de gang. Om onze lokale handelaars extra te ondersteunen onderneemt de gemeente heel wat acties. Onze handelaars zijn steeds bereikbaar, ook tijdens de werken. We roepen iedereen op om lokaal te blijven kopen.De voorbije maanden kwamen er enkele gezellige winkels en eetgelegenheden bij in ons dorp. In combinatie met de gevestigde...
	Nieuwe vuilbakken
We willen dat Duffel een mooie en aangename gemeente is om te wonen, te leven en te werken. Propere straten en buurten vormen hierbij een belangrijk onderdeel. We plaatsten op heel wat locaties nieuwe en extra vuilnisbakken. Hardnekkig pijnpunt blijft de sigarettenpeuken. Daarom willen we met een nieuwe actie ook daar extra aandacht aan besteden.In 2020 startte onze gemeente met een...
	Camera&#039;s tegen sluikstorten leveren resultaat
In mei 2022 kochten we twee mobiele camera’s aan in de strijd tegen sluikstort. Uit een evaluatie van de werking van de camera’s blijkt dat ze wel degelijk hun nut bewijzen. Er werden al 36 GAS-boetes opgelegd, daarbovenop zijn er ook nog 25 dossiers lopende. N-VA Duffel blijft de strijd aangaan tegen sluikstorten en zwerfvuil.Met deze camera's is alweer een belofte uit ons verkiezingsprogramma...
	N-VA Duffel op stap
Als gemeenschapspartij komen we graag onder de mensen. Als beleidspartij is de belangrijkste manier om te weten te komen of je een goed beleid voert het gewoonweg vragen aan de Duffelaars zelf. We zijn dan ook met veel plezier aanwezig op de vele activiteiten die onze verenigingen en gemeente organiseren. Je kan onze burgemeester, schepenen, gemeenteraadsleden en bestuursleden altijd aanspreken...
	Duffel wipt tegels
Van 21 maart tot en met 31 oktober wordt het Vlaams Kampioenschap Tegelwippen georganiseerd. Ook onze gemeente doet mee en zet daarmee volop in op ontharding. De actie past in het Vlaamse klimaatplan en de Blue Deal, die van Vlaanderen een klimaatbestendige regio wil maken.Vlaanderen is één van de meest verharde regio's van Europa. Na een warme dag koelen stenen niet snel af en als het regent...
	Restauratie kasteelruïne Ter Elst
De N-VA draagt zorg voor de Duffelse monumenten, denken we maar aan de restauraties van Cinema Plaza&nbsp;en het Spoorwegfort. Ook de kasteelruïne Ter Elst is nu aan de beurt. We willen van het kasteel&nbsp;in het Muggenbergpark opnieuw een event- en ontmoetingsplek maken.&nbsp;We werken voor de restauratie van kasteelruïne Ter Elst opnieuw samen met Stichting Kempens Landschap. ‘We willen de...

